
            

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 25-11-2019 

Της:   Μαρίας Αθανασίου, Βουλευτή Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 

ΠΡΟΣ :  Tον κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ :  «Επείγουσα ανάγκη για επαναλειτουργία των Νοσοκομείων Λοιμωδών για 

την αντιμετώπιση της πανδημίας του κορωνοϊού» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Παρά την αύξηση κρουσμάτων κατά το 2ο κύμα της πανδημίας που μαστίζει τη χώρα 
μας, παρά την έλλειψη κλινών για νοσηλεία από “Covid-19” καθώς και κλινών ΜΕΘ, 
παρά το γεγονός ότι, τα νοσοκομεία μας σταδιακά μετατρέπονται σε νοσοκομεία μίας 
νόσου για τις ανάγκες του κορωνοϊού, παραμερίζοντας σε μεγάλο βαθμό τις άλλες 
σοβαρές ασθένειες, από τις οποίες νοσούν οι πολίτες, διαπιστώνουμε ότι, τα Νοσοκομεία 
Ειδικών Παθήσεων (Λοιμωδών Νοσημάτων) Αθηνών και Θεσσαλονίκης, που τηρούν τις 
απαραίτητες προδιαγραφές παροχής υγειονομικής φροντίδας για λοιμώδη νοσήματα, 
ενώ λειτουργούσαν απρόσκοπτα, ως το 2013, παραμένουν κλειστά και αναξιοποίητα, την 
ώρα που επιτάσσονται ιδιωτικές κλινικές και στήνονται στρατιωτικές σκηνές για νοσηλεία 
στα προαύλια των νοσοκομείων.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Γιατί, παρά το επείγον της τρέχουσας υγειονομικής κατάστασης στη χώρα, 
εξακολουθούν να παραμένουν κλειστά τα Νοσοκομεία Ειδικών Παθήσεων (Λοιμωδών 
Νοσημάτων); 
 

2. Γιατί, ενώ υπήρχε το χρονικό περιθώριο προετοιμασίας, από τον προηγούμενο 
Μάρτιο, δεν σχεδιάστηκε από την αρμόδια πολιτική ηγεσία η αξιοποίηση των ανωτέρω 
νοσοκομειακών εγκαταστάσεων; 
 

3. Ποια είναι η αποζημίωση που λαμβάνουν οι επιταγμένες ιδιωτικές κλινικές; 
 

 
Η ερωτώσα βουλευτής 
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